
 

OŠ I.B.Mažuranić                                                                                                                                                                                                       

Prigorje Brdovečko                                                                                                                                                                                                   

U Prigorju Brdovečkom 30.01.2017. 

Klasa: 602-02/17-01/37-2 

Urbroj: 238/03-34-17-1 

 

 

IZVOD IZ  ZAPISNIKA 

s  četrdesetdruge  sjednice Školskog odbora održane 26.01.2017.g. s početkom u 17.30. 

Članovi Školskog odbora koji su sudjelovali u radu sjednice su :                                                                                                                                                                                                      

1. Marica Opačak  Zidar – predsjednica                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

2. Anita Filipčić                                                                                                                                                                                                                                                                                     

3. Marijan Lepesić                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

4. Gordan Lopatić                                                                                                                                                                                    

5. Spomenka ĐorĎević                                                                                                                                                            

6. Mario Hustić       

                                                                                                                                                                            

GospoĎa Marina Levojević se ispričala za nedolazak na sjednicu. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Na sjednici je predložen sljedeći dnevni red. Dnevni red je prihvaćen s jednim suzdržanim glasom.  

1.) Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora                                                                                                                                                                                                                                                                              

2.) Donošenje rebalansa plana nabave za 2016.godinu                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

3.) Donošenje plana nabave za 2017.godinu                                                                                                                                                                                        

4.) Zahtjev za davanje prethodne suglasnosti za zapošljavanje učitelja/ice matematike , puno radno 

vrijeme , na neodreĎeno                                                                                                                                               

5.) Razno                                                                                                                                                                                                                 

6.) Obavijesti                                                                                                                                                                                                                  

Na sjednici su doneseni sljedeći zaključci: 

Ad1)  Zapisnik s prethodne sjednice je jednoglasno prihvaćen. 

Ad2)  Rebalans plana nabave za 2016. godinu  prihvaćen je s pet glasova za i jednim suzdržanim 

glasom. 

Ad3)  Plan  nabave za 2017. godinu je jednoglasno prihvaćen. 

Ad4)  . Suglasnost da se Lucija Borovec zaposli na radno mjesto učiteljice matematike , puno radno 

vrijeme , na neodreĎeno je jednoglasno prihvaćena. 

Ad5)  Nije bilo pitanja ni prijedloga. 

 

 



 

Ad6) GospoĎa Anita Filipčić je dala dvije obavijesti.  

 

Sjednica je završila u 18.20.  

 

  Zapisničar :                                                                                      Predsjednica Školskog odbora : 

-------------------------------------                                                ----------------------------------------------------------- 

 

 


